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Styremøte SHU 

Tilstede: Knut Jonny Holm, Kjetil Moa, Svein Arne Hendset, Roy Dahle, Jo-Andrè Herje 

meldte forfall. Ingen vara innkalt. 

 

Sak 1, ny driftsplan: 

Roy refererte fra feltledermøtet, og oppsummert vårens hjortetelling (høyeste antall hjort 

148, mot over 200 tidligere år).  

Roy refererte til samtaler med bønder og ledere av nabovald. Signalene fra alle er at 

bestanden har gått ned.  

 

Hovedgrep i ny plan er: 

 

• Kutter ut systemet med ekstradyr (vil trolig gi lavere fellingsprosent totalt sett) 

• Gjeninnfører kategori kvige (kan gi lavere fellingsprosent) 

• Innfører en liten reservekvote for skrapdyr (stimulerer til å ta ut små kalver) 

• Fokus på kvalitet i utførelse av jakten, herunder human jakt og uttak av de dyrene 

man helst ikke vil avle på. 

• Mulighet i planen til å redusere på tildelingene i løpet av planperioden om det viser 

seg at hjortestammen reduseres for mye 

• Med en utdeling av 120 dyr pr år i planperioden og en fellingsprosent på 75, så vil det 

felles 90 dyr pr år. Dette er på nivå med årene før 2021. 

 

Et enstemmig styre gikk inn for plan slik den foreligger nå. Siste utkast av plan sendes ut til 

styret før Roy sender plan inn til kommunen kl 1400 tirsdag 30.4. Frist for tilbakemeldinger 

fra styret er tirsdag kl 1200. 

Plan i word og pdf vedlagt 

 

 

Møte slutt 2230. 

Roy Dahle, leder og for anledningen referent 

 


